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Zwracam siq z uprzejmq proibE o informacje dotyczqcq zmiany nawiezchni chodnika i usuniQcia

drzew przy ulicy Jagiellofskiej na odcinku od ul. Chmielnej do ul.Traugutta.

Prosbe swq motywuje tym, ii dn ewa znajduja siew pasie chodnika,a fatalny stan obecnie
istniejEcej nawierzchni, w postaci spqkanych pvt i licznych ubytk6w powoduje,2e podjqcie
stosownych starai jest konieczne. Przy ulicy Jagielloriskiej znajduje sie takie skwerek z lawkami i

terenami zielonymi, na kt6rych chetnie spQdzajq czas mieszkaicy okolicznych blok6w,jest to tak2e
miejsce,kt6rym mieszkafcy naszego miasta licznie spaceruj4 do Parku im.Wtadystawa tokietka.

Prosze o pozytywne rozpatrzenie mojej pro6by.

Zalqczniki:

1. Fotorelacja

Z powa2aniem.
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